
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn den 20-11-2024 
 
Hele bestyrelsen var samlet. 
 
Ivar og Carsten havde været til møde på kommunen, hvor vi havde fremlagt vore ønsker om 
at få lov til at bygge en ny " velfærdsbygning" indeholdende toilet og baderum for havnens 
gæster, placeret hvor den nuværende bålhytte ligger. 
Ligeledes ønsker vi at udvide cafeen med en tilbygning. 
 
Dette kunne ikke tillades da velfærdsbygningen ligger i et §3 område og tilbygningen til 
cafeen ligger uden for byggelinjen. Så det var en ommer. 
Vi blev så enige om at lave toilet og baderum i det nuværende bestyrelsesrum.Og 
udvidelsen af cafeen bliver så en sammenbygning af den nuværende cafe og bygningen 
med sejlerstuen. 
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